
1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Použité zkratky :   ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                        RML – Rada městyse Lysice 

 

Zápis z 25. zasedání ZML ověřili paní Mgr. Studýnková a pan Šmerda a nevznesli 

připomínky. 

 

 

1.  Zahájení: 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:05 hodin.   

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

Doplnění programu: 

 

       Za bod č. 14. se vkládá nový bod č. 15. Schválení bezúplatného převodu stavby  

     „Autobusové zálivy“ do majetku JmK, bod č. 16. Schválení Inventarizační zprávy za rok  

      2017 a bod č. 17. Střednědobý výhled rozpočtu městyse na období 2019 - 2020, ostatní  

      body se posouvají.  

 

      Název bodu č. 12 se doplňuje o prodej části pozemku parc. č. 3502/29 v k. ú. Lysice 

 

 

 

      Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu: 13 přítomných pro. 

  

 

 

 

 

2.   Zpráva starosty o činnosti Rady a dění v městysi – Mgr. Dvořáček      

      Diskuze:  

      Ing. Mgr. Horáková – nová pravidla na žádosti o byty jsou jaká, co se v nich změnilo? 

      Mgr. Studýnková – v podstatě se dala na papír doposud nepsaná pravidla, jako že nový  
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      nájemce se musí přihlásit k trvalému pobytu v Lysicích, nesmí dlužit atd. Nic zásadního  

      se nezměnilo. 

 

 

      Usnesení: ZML schvaluje zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle   

      předloženého materiálu. 

 

      Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 
 

 

 

3.    Rozpočtové opatření č. 7/2017 – Mgr. Kratochvil 

 

       Diskuze: 0 

      

       Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 7/2017 dle předloženého materiálu. 

 

       Hlasování:   Pro ....13.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 
 

 

 

 

4.   Hospodaření městyse za rok 2017 – Mgr. Kratochvil 

 

     Diskuze: 0 

      

     Usnesení: ZML schvaluje Hospodaření městyse za měsíce 11 a 12 roku 2017 dle 

     předloženého materiálu. 

 

     Hlasování:   Pro ....13.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

 

5.   Souhlas s přezkumem hospodaření za rok 2018 soukromým auditorem  – Mgr. Dvořáček 

      

     Diskuze:  

     Ing. Mgr. Horáková – kdy byla na úřadě kontrola účetnictví z krajského úřadu? 

     Odp. Mgr. Kratochvil – už ani nepamatuji, roky už to pro úřad dělá pan Ing. Novák.  

     Účetnictví kontroluje průběžně během roku, pomáhá metodicky, s panem auditorem 

     je dobrá spolupráce. 
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     Usnesení: ZML souhlasí s přezkumem hospodaření za rok 2018 na základě §4 odst. 1 a 7 

     zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a 

     dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů a podle zákona č. 93/2009 Sb., 

     o auditorech, ve znění pozdějších předpisů, a to soukromým auditorem Ing. Karlem 

     Novákem.  

 

 

     Hlasování:   Pro ....13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

6.  Zpráva o činnosti knihovny za rok 2017 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze:   

     Mgr. Kratochvil – paní knihovnici vyjadřujeme poděkovaní za dobrou práci v knihovně. 

 

     Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o činnosti knihovny za rok 2017 dle předloženého 

     materiálu.   
 

 

    Hlasování:   Pro ...13........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

7.   Zpráva o činnosti matriky za rok 2017 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze:  0 

      

     Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o činnosti matriky za rok 2017 dle předloženého 

     materiálu.   

 

 

     Hlasování :   Pro …13……Proti…0………Zdrželi se…0.. 

 

 

 

 

  

8.  Zpráva o činnosti stavebního úřadu za rok 2017 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze:   

     Mgr. Kratochvil – z této zprávy vidíme, jak bylo zcela zcestné, jak kdysi chtěli přesunout  

     stavební úřady do Boskovic, kolik podání stavební úřad vyřídí a jak by to měli lidé  

     komplikovanější, jezdit se vším až do Boskovic.  

 

     Mgr. Dvořáček – stavebnímu úřadu vyjadřujeme poděkovaní za odvedenou práci. Jak  
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  můžeme z počtů podání odvodit, vychází zhruba 3 podání na pracovní den. To je    

  obdivuhodná výkonnost. 

      

     Ing. Mgr. Horáková – paní Hoškové nechcete poděkovat za odvedenou práci? 

     Také má svou práci, kterou odvedla.  

     Mgr. Tejkalová – já si myslím, že ta její zpráva je taky vyčerpávající. 

     Mgr. Dvořáček – my pracovnice chválíme za celoroční činnost, ne za zprávu 

     p. Šmerda – myslíte, že celoroční práce matriky není na pochvalálení? 

     Mgr. Dvořáček – já bych to nerad rozebíral, paní Hošková je jako matrikářka dokonalá, 

     ale není to její veškerá práce, má i jinou náplň práce. 

     Mgr. Studýnková – byla jsem na svatbách po okolí, některé matrikářky se chovají  

     odtažitě, jakoby tam ani nebyly, řekla bych, že paní Hošková je výborná matrikářka. 

     Mgr. Dvořáček – to ano, paní Hošková je dobrá matrikářka, činnost sboru je výborná, 

     proti tomu nelze nic říct.  

 

 

     Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o činnosti stavebního úřadu za rok 2017 dle 

předloženého materiálu a děkuje pracovnicím stavebního úřadu za množství odvedené  

      práce. 

  

 

     Hlasování :  Pro …13.……Proti…0………Zdrželi se…0….. 

 

 

 

 

 

9.   Smlouva o smlouvě budoucí kupní na parc. č. 222 v k.ú. Lysice - Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 

      Mgr. Dvořáček – ukázal na projektoru budoucí stavbu hasičské zbrojnice a vysvětlil,  

      že jde o budoucí odkup pozemku od společnosti ZEAS na výstavbu hasičské zbrojnice. 

       

 

      Usnesení : ZML schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí kupní s obchodní společností  

      ZEAS Lysice, a. s., Družstevní 68, Lysice 679 71, IČ 25333879, jejímž předmětem je    

      budoucí odkup pozemku parc. č. 222 o výměře 318 m2 v k. ú. Lysice z majetku obchodní  

      společnosti ZEAS Lysice, a. s., do majetku městyse Lysic za cenu stanovenou znaleckým  

      posudkem, který bude vyhotoven před uzavřením kupní smlouvy, dle předloženého  

      materiálu a pověřuje starostu podpisem této smlouvy.  

 

      Hlasování : Pro …13.……Proti…0………Zdrželi se…0….. 
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10. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na část parcely č. 224/1 v k.ú. Lysice – Mgr. Dvořáček 

 

       Diskuze: 

       Mgr. Dvořáček – ukázal na projektoru, kterých pozemků se smlouva týká. Opět je to 

       k výstavbě hasičské zbrojnice.  

 

       Usnesení: ZML schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí kupní s obchodní společností  

       ZEAS Lysice, a. s., Družstevní 68, Lysice 679 71, IČ 25333879, jejímž předmětem je  

       budoucí prodej části pozemku parc. č. 224/1 tak, jak je červeně ohraničena v kopii  

       celkového situačního výkresu koordinační situace projektové dokumentace „Hasičská  

       zbrojnice Lysice“ z 10/2017 zpracované společností Ing. Ilona Janíková s.r.o., se sídlem  

       Újezd u Boskovic č. 118, PSČ 680 01, která je nedílnou součástí této smlouvy, obchodní  

       společnosti ZEAS Lysice, a. s., za cenu stanovenou znaleckým posudkem, který bude   

       vyhotoven před uzavřením kupní smlouvy, dle předloženého materiálu a pověřuje  

       starostu podpisem této smlouvy.  

 

 

 

       Hlasování : Pro …..13.……Proti…0………Zdrželi se…0….. 

 

 

 

 

 

11. Smlouva o právu provést stavbu a o smlouvě budoucí nájemní, kupní a o zřízení věcného 

      břemene na část pozemku parc. č. 224/3 v k.ú. Lysice  - Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 

      Ing. Mgr. Horáková – kolik bude výstavba hasičky stát?  

      Mgr. Dvořáček – původní předpokládaná cena se pohybovala kolem 11 – 12 milionů Kč.  

      Nyní po dopracování projektu a vyhotovení předpokládaného rozpočtu cena dramaticky  

      vzrostla a pohybuje se kolem 20 milionů korun. Je to hodně, sám z toho radost nemám. 

      Cena narostla zejména díky tomu, že stavba bude muset být založena na  

      železobetonových pilotech, neboť se bude stavět na mokru. Na místě je podmáčený terén.  

      Další prodražení způsobily terénní nerovnosti na staveništi, které je nutno řešit důkladnou  

      opěrnou zdí z železobetonu, aby byla stavba stabilní a neujela. To je další výrazné  

      prodražení. Dotace bude ve výši 7,5 mil. Kč. Pokud této možnosti nevyužijeme a hasičku   

      nepostavíme teď, tak už ji jen z vlastních prostředků nepostavíme nikdy. 

       

      Mgr. Kratochvil – Tady je velký problém se statikou stavby, zajištění budovy. To  

      znamená ty betonové pilotáže, které se budou muset dělat, budou stát několik milionů a  

      tím pádem cena naskakuje nahoru. Podloží je bahno a voda. 

      Ing. Mgr. Horáková – a jiné místo pro výstavbu hasičky tedy není? 

      Mgr. Kratochvil – leda zbořit sokolovnu a postavit tam hasičku. 

      Mgr. Dvořáček – jiné vhodné místo není. Bohužel bude to technologicky náročná stavba,  

      musí tam být tepelné čerpadlo, bez toho by nám to nikdo nepovolil atd.  

      Ing. Mgr. Horáková – a bude tam nějaký správce, který se bude o budovu starat? 

      Mgr. Dvořáček – ne, o budovu se budou starat sami hasiči jako doposud. 

      Ing. Mgr. Horáková – a provoz budovy bude financovat kdo? 

      Mgr. Dvořáček – městys, tak jako je to teď. Teď je hasička součástí radnice. Budova nové 
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      hasičky bude v majetku obce.  

      Mgr. Kratochvil – hasičku nemůže postavit až někde za obcí, to nejde.  

      Mgr. Dvořáček – hasičská auta by ani neměla vyjíždět přímo na silnici, měla by mít  

      prostor pro výjezd ještě přes nějakou komunikaci, z toho pohledu je místo za poštou  

      optimální. 

      Mgr. Studýnková – a zamysleli jste se nad tím, jak ta auta vyjedou? Co když zrovna  

      pojede ze ZEASu velká zemědělská technika a zrovna budou hasiči potřebovat vyjet?  

      nebude potřeba zakázat zemědělcům, aby tudy jezdili? 

      Mgr. Kratochvil – ne, to si nemyslím 

      p. Němec – dají se dát k výjezdu světla, tak jako např. u železničního přejezdu a auta 

      budou muset počkat, než hasiči vyjedou.  

 

      Usnesení: ZML schvaluje smlouvu o právu provést stavbu, smlouvě budoucí nájemní a o  

      smlouvě budoucí kupní s Českou poštou, s. p., Politických vězňů 909/4, 225 99 Praha 1,  

      jejímž předmětem je právo provést stavbu na části parcely č. 224/3 v k. ú Lysice ve  

      vlastnictví České pošty, s. p., o výměře 110 m2, oddělené geometrickým plánem  

      zpracovaným Ing. Janem Zemánkem a uloženým v el. podobě u katastrálního úřadu pod č.  

      378/2017, dále budoucí nájem předmětné části pozemku p. č. 224/3 v k. ú. Lysice a  

      budoucí odkup této části pozemku parc. č. 224/3 v k. ú Lysice z majetku České pošty, s.  

      p., do majetku městyse Lysic za cenu stanovenou znaleckým posudkem, který bude  

      vyhotoven před uzavřením kupní smlouvy, dle předloženého materiálu a pověřuje starostu  

      podpisem této smlouvy  

 

      Hlasování : Pro ….13……Proti…0………Zdrželi se…0….. 

 

 

 

 

 

12. Prodej části pozemku p.č. 76/1 a prodej části pozemku parc. č. 3502/29 v k.ú. Lysice  

      - Mgr. Dvořáček  

 

 

      Diskuze:  

      Mgr. Dvořáček – jde o předjednanou věc, jedná se o pozemky u koupaliště. Bohanusovi  

      chtějí část meze, kterou potřebují zpevnit, aby si mohli postavit dům. Meze tam je asi  

      130 m2. Dalších 80 m2 je těsně před domem. Pokud mez nezpevní, stavba by jim ujela  

      dolů. Dům zboří a postaví nový. Pod mezí zůstane kus obecního pozemku, obec o nic  

      nepřichází, Bohanusovi potřebují odkoupit jen tu zarostlou mez. Musí vystavět i opěrnou  

      zeď, aby to celé zpevnili.  

 

      Ing. Mgr. Horáková – půl metru kolem plotu koupaliště není málo? Vždyť se tam nebude 

      dát ani projít, půl metru je na projití málo. 

      Mgr. Dvořáček – my tam nepotřebujeme procházet, ani teď se tam z té vnější strany  

      nechodí. Plot ohraničuje areál koupaliště a v tomto místě je uvnitř plotu místa dost. Od  

       rohu plážového baru je to další metr.  

 

      Ing. Mgr. Horáková – a cena pozemku je jaká? 

      Mgr. Dvořáček – to se musíme domluvit, běžně prodáváme pozemky typu kousek   

      předzahrádky po léta užívaný za 50,- Kč/m2, ale  
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      myslím si, že za nevyužitelnou mez je to skoro moc. Navrhuji od oka 30,- Kč/m2. 

      Ing. Mgr. Horáková – já bych nechala cenu stejnou. 50,- Kč/m2.  

      Mgr. Kratochvil – nezbohatneme na tom, pan Bohanus to tam opraví, bude to tam hezčí 

      p. Šrámek – je to jen mez, tam se nedá nic udělat, je to příkrá zarostlá mez 

      Mgr. Kratochvil – když se jedná o předzahrádky, prodává se za 50,- Kč, mez bych dal za  

      20,- Kč/m2 

      Ing. Mgr. Horáková – lidé budou nadávat, proč se to prodalo levněji než běžně, vyjde  

      zpravodaj a všichni si to přečtou, nechala bych cenu stejnou pro všechny.  

      Mgr. Kratochvil – ve zpravodaji se to zdůvodní, že se to prodalo levněji proto, že to byla 

      nevyužitelná zarostlá mez.  

      p. Fojt – dal bych to celé za 30,- Kč za metr a bude to aspoň opravené. 

 

 

 

 

      Usnesení : ZML schvaluje prodej částí pozemků vzniklých na základě geometrického  

      plánu č. 1303-192/2017, a to části oddělené z pozemku parc. č. 76/1 označené jako díl „a“  

      o výměře 133 m2 a části oddělené z pozemku parc. č. 3502/29 označené jako díl „b“ o  

      výměře 80 m2 vše v obci a k.ú. Lysice manželům Aleši Bohanusovi, nar. 29.03.1990,  

      trvale bytem Oulehla 521, 679 71 Lysice a Kateřině Bohanusové, nar. 17.02.1991, trvale  

      bytem Oulehla 555, 679 71 Lysice za cenu ve výši 30,- Kč/m2      dle předloženého návrhu  

      kupní smlouvy a pověřuje starostu podpisem smlouvy. Vzhledem k charakteru pozemků -   

      z velké části se jedná o zcela nevyužitelnou příkrou stráň – byla cena stanovena ve výši  

      30,- Kč/m2. 

 

 

      Hlasování : Pro …12……Proti…0………Zdrželi se…1  
 

 

 

 

 

 

 

13. Bezúplatný převod p.č. 7052/5, 7052/4, 7052/3, 3531/4 a 7052/2 v k.ú. Lysice z majetku  

      JmK do majetku městyse – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 

      Mgr. Dvořáček – jedná se o autobusové zastávky na Oulehle. Z části jsou postaveny  

      z dotace. Jedná se o to, že my Jihomoravskému kraji převádíme pozemky, které jsou v  

      zálivech zastávek, kam najíždí autobus a naopak kraj nám převádí to, co zůstalo  

      v chodníku. Je to taková „technická“ výměna pozemků.  

 

      Mgr. Studýnková – paní profesorka Lacková pana starostu za zastávky na Oulehle moc  

      chválí a je spokojená, že zastávky konečně vypadají hezky.  

 

   

 

      Usnesení : ZML schvaluje bezúplatný převod z majetku Jihomoravského kraje, IČ 708  

      88 337, se sídlem Žerotínovo nám. 449/3, 604 82 Brno do majetku městyse Lysic, a to  
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      částí pozemku parc. č. 7052 nově označených jako parc. č. 7052/5 – ostatní plocha, ostatní  

      komunikace o výměře 10 m2, parc. č. 7052/4 – ostatní plocha, ostatní komunikace o  

      výměře 3 m2, parc. č. 7052/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 12 m2 a parc.  

      č. 7052/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 13 m2 a dále části pozemku parc.  

      č. 3531/1 nově označeného jako parc. č. 3531/4 – ostatní plocha, ostatní komunikace o  

      výměře 156 m2 vše v obci a k.ú. Lysice vzniklých na základě geometrického plánu č.  

      1299-42/2017.  

 

 

 

      Hlasování : Pro ….13……Proti…0………Zdrželi se…0.. 

 

 

 

 

 

 

14. Bezúplatný převod p.č. 7056/3, 7056/2 a 787/8 v k.ú. Lysice z majetku městyse do  

      majetku JmK – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 0 

 

 

      Usnesení : ZML schvaluje bezúplatný převod z majetku městyse Lysic do majetku  

      Jihomoravského kraje, IČ 708 88 337, se sídlem Žerotínovo nám. 449/3, 604 82 Brno, a to  

      částí pozemku parc. č. 7056 nově označených jako parc. č. 7056/3 – ostatní plocha, silnice  

      o výměře 1 m2 a parc. č. 7056/2 – ostatní plocha, silnice o výměře 7 m2 a dále části  

      pozemku parc. č. 787/1 nově označeného jako parc. č. 787/8 – ostatní plocha, silnice o  

      výměře 97 m2 vše v obci a k.ú. Lysice vzniklých na základě geometrického plánu č. 1299- 

      42/2017.  

 

      Hlasování : Pro ….13……Proti…0………Zdrželi se…0….. 

 

        

 

 

 

 

 

15. Bezúplatný  převod stavby „Autobusové zálivy“ z majetku městyse Lysic do majetku   

      JmK – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 

      Mgr. Dvořáček – je to také technická věc, která souvisí s převodem autobusových zálivů.  

      Převedli jsme do majetku kraje pozemky a teď ještě musíme převést stavbu. Stavba  

      z žulových kostek, z betonu, konstrukční vrstvy atd. mají nějakou účetní hodnotu,  

      konkrétně 579 185,40 Kč.  

 

      p. Němec – teď už se o zálivy bude starat SÚS? Když tam vypadnou kostky atd.? 

      Mgr. Dvořáček – ano, to už bude spravovat SÚS.  
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      Usnesení: ZML schvaluje bezúplatný  převod stavby „Autobusové zálivy“ v pořizovací  

      ceně  579 185,40 Kč z majetku městyse Lysic do majetku Jihomoravského kraje, IČ 708  

      88 337, se sídlem Žerotínovo nám. 449/3, 604 82 Brno. 

 

 

      Hlasování : Pro …13.……Proti…0………Zdrželi se…0….. 

 

 

 

 

 

 

16. Schválení Inventarizační zprávy za rok 2017 – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 

      Mgr. Dvořáček – inventarizační zpráva je tady k dispozici, můžete nahlédnout, je dlouhá a  

      obsahuje spoustu tabulek. Nebyly zjištěny žádné nedostatky.  

 

 

      Usnesení : ZML schvaluje Inventarizační zprávu za rok 2017 dle předloženého materiálu. 

 

     

      Hlasování : Pro ….13……Proti…0………Zdrželi se…0….. 

 

 

 

 

 

 

17. Střednědobý výhled rozpočtu městyse na období 2019 – 2020 – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 

      Mgr. Dvořáček – je to odhad příjmů a výdajů na období 2019-2020. Zahrnuli jsme tam  

      i úvěr, ale je to jen odhad, není to nic závazného. 

 

      Mgr. Studýnková – zajímalo by mě, kdo na ta čísla přišel a jak? 

      Mgr. Dvořáček – paní účetní na základě nějakého minulého vývoje.  

 

 

      Usnesení: ZML schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu městyse na období 2019 – 2020  

      dle předloženého materiálu. 

 

 

      Hlasování : Pro ….13……Proti…0………Zdrželi se…0….. 
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18. Stav příprav nového územního plánu – Mgr. Dvořáček  

 

      Diskuze:  

      Mgr. Dvořáček – stav příprav územního plánu je takový, že je připravena smlouva  

      s panem inženýrem architektem Brožkem, zbývá ji schválit v radě. Jinak nového nic není,  

      předpokládám, že nový územní plán bude do dvou let, do roka a půl. My musíme určit  

      v souladu s novým stavebním zákonem určeného zastupitele, který bude spolupracovat 

      s úřady, protože pořizovatelem nového územního plánu nejsme my jako Městys Lysice,  

      ale ORP Boskovice. Takže budeme spolupracovat s panem inženýrem architektem  

      Nečasem, který je v Boskovicích a s panem architektem Brožkem. Proto musí být určený 

      pověřený zastupitel, který se tímto bude zabývat.  

 

 

 

      Ing. Mgr. Horáková – když chce někdo teď udělat změny v územním plánu, tak musí  

      Počkat ty dva roky nebo může chtít změnu? 

      Mgr. Dvořáček – ano, musí počkat. Vyřídit změnu by rozhodně netrvalo kratší dobu. 

      Ing. Mgr. Horáková – jsou už teď nějaké zajímavé požadavky? 

      Mgr. Dvořáček – ne, zatím chtějí dva nebo tři lidé zařadit svůj pozemek do územního 

      plánu jako stavební.   

      Ing. Mgr. Horáková – existuje územní plán i v elektronické podobě k nahlédnutí? 

      Mgr. Dvořáček – stávající ne, ale nový už v elektronické podobě bude. 

 

 

      Usnesení: ZML určuje v souladu s § 6 odst. 5, písm. f)  ve vazbě na § 47 odst. 4, § 51  

      odst. 1 a § 53 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu  

     (stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů, pro spolupráci s pořizovatelem na územním  

      plánu starostu městyse Lysic. 

 

 

      Hlasování : Pro …13.……Proti…0………Zdrželi se…0….. 
 

 

 

 

 

19. Diskuze:  

 

      Mgr. Dvořáček -  Rekonstrukce koroptvárny v areálu zámku 

- Zámek plánuje, že by v oboře udělal plot, aby oplotili obnovenou koroptvárnu. Nešlo 

by projít stávající cestou k tenisovému kurtu a ke škole.  

- Mgr. Tejkalová – a jak by se dalo jít ke škole?  

- Ing. Mgr. Horáková – měli bychom se paní kastelánky zeptat, co přesně a jak plánuje.  

- Mgr. Dvořáček – s tímto bychom měli zásadně nesouhlasit 

- Mgr. Kratochvil – přesně tak. Můžeme ale paní kastelánku na jednání pozvat. Nevím, 

jak to mají časově.  

- Mgr. Dvořáček – mám obavu, že by z toho byl časem další návštěvnický okruh 

zámku. 

- p. Němec – koroptvárna bude tam, jak bývala dřív bažantnice? 
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- Mgr. Kratochvil – to ano, ale chtějí to celé oplotit a to musíme projednat, aby se to  

celé neoplotilo a neuzavřelo. Koroptvárnu ať si klidně zamknou.  

- Mgr. Dvořáček – v technické zprávě mají, že to bude upraveno i návštěvnickým 

řádem, dojde k uzavření v nočních hodinách. 

- Mgr. Tejkalová – tak pozveme paní kastelánku a vyslechneme si ji a řekneme svůj 

názor.  

 

 

 

 

        

Výměna pozemku – Reichlovi 

- Jde o předjednání žádosti Reichlových na výměnu pozemku obecního za jejich.  

- U Perenského rybníka – jde o nátok do rybníka. Rybník chtějí odbahnit a vyčistit. 

- Byl za mnou ředitel ZEASu pan Ing. Šafář, že pokud by se tohle stalo a vzniklo tam 

koryto, tak kus pole je pro ně neobdělávatelný, nedostanou se tam žádnou technikou. 

Takže se domluvili s Reichlovými, že pokud by to šlo, tak by s nimi pozemky obec 

vyměnila. Je to zatím jen pro Vaši informaci. Otvírám diskuzi, co si o tom myslíte.  

Je to vstřícný krok obce vůči ZEASu. Já si osobně myslím, že by to šlo. Obec to 

nebude nic stát.  

 

Ing. Mgr. Horáková – vypadá to nadějně, já v tom problém nevidím.  

 

p. Němec – a těm Reichlovým jde teda o co? Oni chtějí nový nátok? 

Mgr. Kratochvil – jde jim o to, že mají požádáno o dotaci na ten rybník a aby ji 

dostali, tak musí splnit nějaké technické parametry, takže mají zpracovaný technický 

projekt. Projekt původně vycházel z toho, že tam má být náběh doprostřed rybníka, jak  

říkal pan starosta. Po jednání se ZEASem se domluvili, že to zkusí přeprojektovat tak, 

aby ten náběh byl ve stávající podobě a potřebují to dostat do majetku. Aby byl přítok  

jejich, tak to potřebují takto s námi provést.  

 

Mgr. Dvořáček – Reichlovi zase po ZEASu chtějí, aby to bahno, co vytěží, mohli 

uložit na pozemky ZEASu. Ale ZEAS řekl, že pokud nevymění pozemky, nedovolí 

jim bahno na jejich pozemky uložit. Proto jsou Reichlovi k této směně ochotní.  

 

 

 

Rekonstrukce Horního náměstí  

- Zpracovává se architektonická studie náměstí před radnicí. Mělo by dojít ke změně, že 

by se neparkovalo přímo před radnicí, ale kolem. Před radnicí by byl parčík. Prostor 

zůstane stejný. Silnice kolem Labutě se zjednosměrní.  

- Ing. Mgr. Horáková – časově to vypadá jak? 

- Mgr. Dvořáček – je to teprve architektonická studie, to je tak tři roky minimálně.  

 

 

 

Mgr. Kratochvil – chtěl bych informovat, že bude zavřená prodejna COOP. Zhruba od druhé 

poloviny dubna do první dekády června. Po tu dobu by asi chtěli prodávat v ZEASu vedle 

stavebnin. Pokud by to nešlo, tak ve skladech COOPu s přístupem zezadu. Zatím to berte jako 

informaci.  
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Mgr. Tejkalová – nemohl by být na webových stránkách obce kalendář akcí? Teď se stalo, že  

byly v jeden den dvě akce a byla to škoda, lidé říkali, že by byli raději na té druhé akci.  

Mgr. Dvořáček – kalendář akcí na stránkách je, jde o to, že by všechny složky, co akce 

pořádají, musely včas akce oznámit, aby se mohly zveřejnit. Jinak tam kalendář je, muselo by 

se to do něj zadat.  

Mgr. Kratochvil – můžeme dát do zpravodaje, aby organizace dávaly včas informace o svých  

akcích a budeme je do kalendáře zveřejňovat.  

 

 

 

p. Šmerda – jak se obec připravuje na nový zákon o ochraně osobních údajů? 

Mgr. Dvořáček – obec se připravuje tak, že dostala cenovou nabídku od firmy K-net,  

protože nejsme schopni tohle zúřadovat sami, K-net to nacenil, provedl analýzu dat  

a je to celé zatím v jednání.  

 

Mgr. Tejkalová – chtěla bych všechny pozvat na reprízu divadelního představení Paroháči  

aneb Červené kalhoty v neděli 4.3.2018 v 17 hodin na sokolovně a na Večer dobré pohody, 

který bude 7.4.2018. 

 

p. Fojt – chtěl bych poděkovat paní Išové za zpracování inventur, má s tím vždy hodně práce,  

za odvedenou práci si podle mě zaslouží ocenit.  

 

 

 

 

 

 

19. Závěr : 

 

      

     Jednání bylo ukončeno v 19.10 hodin. 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 

 
 


